

OR-GB380A

HAND-PUSH SCRUBBER (CABLE TYPE)

手推式洗地机 (电线式)



OR-GB380A is a mini-cable type floor scrubber machine, and it is good use for family, office, coffee shop, building access, small restaurants and so on.

OR-GB380A是一款结构紧凑，操作简单的迷你洗地机。适用于家庭、办公室、咖啡馆、楼宇通道、小型餐馆等。



Item 项目名称	Specification 参数
Voltage 电压	220V
Brush Diameter 滚刷直径	60mm
Cleaning Efficiency 清洁效率	500m ² /h
Cleaning Width 清洁宽度	380mm
Noise 噪音	67dB
Suction Motor 真空电机功率	1600W
Squeegee Length 吸盘宽度	380mm
Brush Speed 刷盘转速	1800rpm
Working Speed 工作速度	5km/h
Turning Radius 转弯半径	0.5 Degree
Suction Vacuum 真空吸力	80mbar
Solution Tank Capacity 清水箱容积	4L
Sewage Tank Capacity 污水箱容量	5L
Max.Gradient 爬坡斜度	2%
Net Weight 净重	10kg
Gross Weight 毛重	15kg
Dimension (L*W*H) 尺寸 (长*宽*高)	1150*385*370mm



ORIENT INDUSTRIAL CO., LTD

Tel: +86-25-52180912 Email: info@chinasweeper.com Web: www.mnsweeper.com / www.chinasweeper.com



OR-GB380A integrates spraying, washing, sewage recycling. It's light and compact, simple to operate, innovative, the body height is only 150mm, can clean the small and lower areas. Ergonomics design, more labor-saving. Only one hand can operate the machine, more convenient and simple.

OR-GB380A集喷洒、洗刷、污水回收多功能于一身。机身高度仅为150mm，可轻松清洗低矮狭小区域，不留死角，轻便小巧。人体工学设计，更省力。只需要一只手就可以操作机器，更方便简单。

Cleaning Width 清洗宽度

380mm

Productivity 工作效率



500m²/h

Voltage 电压



220V

Solution Tank 清水箱



4L

Sewage Tank 污水箱



5L

• Simple And Convenient Operation 操作简单方便

The utility model has the advantages of simple and flexible operation, small turning radius, and can clean the narrow and low area that the general floor washer can't reach.

机器操作简单方便，轻便小巧，可轻松清洗低矮狭小区域，不留死角。

• Multi-Function In One Body 多功能于一体

Add degreaser or disinfectant to the solution tank, easy to clean the ground oil stains or ground disinfection. 清水箱里加入去油剂或者消毒剂，可清洁地面油渍或为地面消毒。

• Roller Brush Design 独特设计的滚刷

Unique roller brush design, with function of dust absorption, sterilization, mite removal together, roller brush has self cleaning part, improve bactericidal efficiency. Use PP material, wear resistance.

独特的滚刷设计，具有吸尘、杀菌、除螨功能，辊刷具有自洁部分，提高杀菌效率。采用PP材质，耐磨。

• Instant Drying Of Water Stains 水渍瞬间吸干

Instant drying of water stains, anti-skid, moisture, reduce the bacterial reproduction in wet environment. 水渍瞬间吸干，防滑、防潮湿、减少潮湿环境细菌繁殖。

• Extra Long Power Cord 超长电源线

With 10 meters long cable, can work in big area, easy to clean the whole room. 10米超长电源线，更大的清洁面积，轻松清洁整个房间。

